



Современная вилла в Морейре

Ref. CH3186

вилла, Moraira, Benimeit



Terreno	Plot size	Grundstück	Terrain	1.027 m2
Sup. Constr.	Build Area	Beb. Fläche	Sup. Constru.	352 m2
Plantas	Storeys	Etagen	Étages	1
Habitaciones	Bedrooms	Schlafzimmer	Chambres	3
Baños	Bathrooms	Badezimmer	Salles de bains	2
Salón	Lounge	Wohnzimmer	Salon	1
Cocina	Kitchen	Küche	Cuisine	1
Terraza abierta	Open terrace	Offene Terrasse	Terrasse ouverte	✓
Amueblado	Furnished	Möbliert	Meublé	✓
Año de Construcc...	Date of construction	Baujahr	Année de constru...	2022
Calefacción	Heating	Heizung	Chauffage	подпольный
Aire acondicionado	Air conditioning	Klimaanlage	Climatisation	да
Piscina	Pool	Schwimmbad	Piscine	Да
Orientación	Orientation	Ausrichtung	Orientation	юго-восток
Dist. al mar	Dist. to the sea	Ent. zum Meer	Dist. jusqu'à la...	2 km
Dist. a servicios	Dist. to services	Ent. zu Dienstlei...	Dist. aux services	2 km
Dist. al centro u...	Dist. to town centre	Ent. zum Zentrum	Dist. centre ville	2 km

858.000 €

🏠 Описание

Современная вилла в Морайре, всего в 5 минутах езды на машине до центра города и пляжей. Открытые виды. Тихая область. Гостиная находится на первом этаже, есть гараж в подвале, переданный внутренними лестницами. Гостиная состоит из: входное крыльцо, прихожая, открытая кухня с баром для завтрака и полностью оборудованная, прачечная, большая гостиная с доступом к крыльцу и террасе у бассейна, 3 двухместные спальни и 2 ванные комнаты, по внутренней лестнице вы получаете доступ к гаражу (для 2 транспортных средств). Окна из ПВХ с двойным остеклением. Подгорвое отопление. Кондиционер по всему дому. Бассейн (10 x 4 м) с большой террасой с душем на открытом воздухе и барбекю. Участок с неболь...

🏠 Description

Modern villa under construction in Moraira, just 5 minutes by car to the town center and beaches. Open views. Quiet area. The living area is on the ground floor, there is a garage in the basement communicated by internal staircases. The living area consists of: entrance porch, entrance hall, open kitchen with breakfast bar and fully equipped, laundry room, large living room with access to porch and pool terrace, 3 double bedrooms and 2 bathrooms, by internal staircase you access the garage (for 2 vehicles). PVC windows with double glazing. Underfloor heating. Air conditioning throughout the house. Swimming pool (10 x 4 m) with a large terrace with outdoor shower and barbecue. Plot with...

